



景嶺書院
King Ling College
二零二五至二零二六年度家長通告第十二號
School Notice 12

(本通告已上載於本校網頁 <https://www.kingling.edu.hk>)

敬啟者：茲有下列重要事項，祈予垂注：

19 March 2026

Dear parents,

Here are the items for your immediate attention:

(一) 「國家安全教育」及「中華文化教育」活動

為加強「國家安全教育」及「中華文化教育」，學校鼓勵同學於復活節假期期間，與家長/家人前往以下任何一所博物館/文物館/展覽館參觀及學習：

故宮博物館	海事博物館	浩海立方探游館	大館
孫中山紀念館	葛量洪號滅火輪展覽館	茶具文物館	美荷樓
電影資料館	香港文化博物館	香港藝術館	海防博物館
歷史博物館	鐵路博物館	科學館	太空館
兩依藏博物館	三棟屋博物館	M+博物館	上窰民俗文物館

學生須於參觀地點外，選擇一處自拍相片，並列印(可彩色或黑白)在A4紙上，寫上姓名、班別、班號及拍攝日期，於假期後首日交給班主任，班主任交校務處存檔在學生個人檔案內，以作紀錄用。請自行查閱各館的開放時間，有部分需要預約。

(A) National Security Education and Chinese Culture Education Activity

To strengthen national security education and Chinese culture education, the school encourages parents to take their child to visit one of the following museums/ cultural museums/ exhibition centres during Easter holidays:

HK Palace Museum	Maritime Museum	Cube O Discovery Park	Tai Kwun
Dr Sun Yat-sen Museum	Fireboat Alexander	Grantham Exhibition Gallery	Flagstaff House
Mei Ho House	Film Archive	Heritage Museum	Museum of Art
Museum of Coastal Defence	Museum of History	Railway Museum	Science Museum
Space Museum	Liang Yi Museum	Sam Tung Uk	M+ Sheung Yiu Folk Museum

Students need to take a selfie outside the museum building of the family's choice, and print out the picture (either color or black-and-white) on a regular A4 paper with name, class, class number, and the date. Students have to hand it in to class teachers on the first day after Easter holidays. Pictures will be put in individual student folders as record. Students should check the opening hours for each venue, an appointment might be required.

(二) 復活節假期功課

復活節假期將至，各科老師會因應學生學習需要而給予功課。中一至中三學生將於假期前收到復活節假期功課表，煩請家長督促貴子弟依時完成及遞交。

(B) Easter Holiday Assignments

Easter holiday is around the corner. Subject teachers will prepare assignments to cater for all ability ranges. Students of S.1 to S.3 will receive the assignment list before the holiday. Parents please supervise the completion of all the assignments given and remind your child to hand them in on time.

(三) 預防傳染病

本校於3月9日，中二及中三級有學生相繼出現呼吸道病徵。根據衛生防護中心《學校預防傳染病指引》，學校須向衛生防護中心呈報疑似傳染病個案，以減低病症擴散的機會。校方當天已按照程序向衛生防護中心及教育局呈報，並依照衛生署指引加強校舍內的清潔及消毒工作。

請家長密切留意子女的健康狀況。如學生出現呼吸道感染病徵(例如：發燒、喉嚨痛或咳嗽)，建議他/她應立即佩戴貼面的外科口罩並盡早求診。患病學生應留在家中休息，直至康復為止。此外，根據衛生防護中心監察傳染病的要求，學校須持續更新學生的患病紀錄，懇請家長耐心配合學校職員的相關查詢。



中文版



English version

(C) Prevention of Communicable Diseases

On 9 March 2026, some students from Secondary 2 and 3 developed symptoms of respiratory tract infection. According to the Centre for Health Protection (CHP) Guidelines on Prevention of Communicable Diseases in Schools, schools are required to report any suspected communicable disease cases to the CHP to reduce the risk of spread. Following the procedures, the school has immediately reported the cases to the CHP and the Education Bureau, and has strengthened cleaning and disinfection on campus in accordance with the Department of Health's recommendations.

Parents are advised to monitor your child's health closely. If your child shows symptoms of respiratory tract infection—such as fever, sore throat, or cough—it is recommended that he/she wears a well-fitted surgical mask immediately and seek medical advice as soon as possible. Students who are unwell should stay at home to rest until they have fully recovered. In addition, as required by the CHP's communicable disease surveillance measures, the school will continue to update records of students' illnesses. We kindly ask for parents' understanding and cooperation when school staff contact you for relevant information.

此致

貴家長

署理校長及副校長

彭瑋湏 謹啟

二零二六年三月十九日

Thank you for your attention.

Sincerely



Eva Pang
Acting Principal cum Vice Principal



